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Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  
 

Svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 16. september 2022.  

L 210 - Spørgsmål nr. 12: 

”I hvilket omfang vurderer ministeren, at undtagelsesbestemmelsen bliver taget i brug 

- hvor mange lejere, vil dette gælde for?” 

Svar: 

Det er ministeriets vurdering, at på trods af de kraftige stigninger i nettoprisindekset, 

vil stigningen i udlejningsejendommes driftsudgifter som hovedregel være mindre end 

4 pct., og således ligge inden for loftet. Det kan ikke afvises, at driftsudgifterne i nogen 

tilfælde kan ligge over 4 pct., og at undtagelsesreglen derfor kan aktiveres. Det er mi-

nisteriets vurdering, at der vil være tale om få tilfælde. 

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 
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